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内容概要

This book presents research results on roles of government and market in ecological compensation based on three
policy reviews and five case studies. The three policy reviews deal with impact of agricultural policy on
eco-compensation, globalization and international environmental treaty, and forestry ecological compensation.
The five case studies are in the Jinhua watershed in Zhejiang province, the Supa watershed and Xiaozhaizi
watershed in Yunnan province, Meijiang watershed in Jiangxi province, and Miluo watershed in Hunan province.
It shows that government predominates the eco-compensation in China at present. Market will play a key role in
the future, but it relies on market infrastructure and institution, which arc set up by the government: The major
readers of this book arc eco-compensation researchers, policy-makers, and practitioners. It is also valuable to
professionals of environment,ecology, economics, and public management.
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编辑推荐

　　该书围绕政府和市场在生态补偿中的作用，探讨了三个政策主题，展示了五个案例研究成果。
三个政策主题是：农业政策对生态补偿和土地利用的影响，全球化和国际环境公约对生态补偿的影响
，以及流域森林生态效益补偿。
五个案例研究分别在浙江的金华江流域，云南的苏帕河流域和小寨子流域，江西的梅江流域，以及湖
南的汨罗江流域。
研究认为，在中国流域生态补偿中，政府目前在起着主导的作用，市场将在未来发挥更大的作用，但
需要政府为市场发挥作用创造条件。
该书对以下读者有重要参考价值：生态补偿政策制定者、生态补偿政策制定者、生态补偿实践者，以
及关心生态补偿的环境、生态、经济和公共管理等专业的研究人员。

Page 5



第一图书网, tushu007.com
<<生态补偿机制>>

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:http://www.tushu007.com

Page 6


